













经营理念 Management Concept

为客户创造效益、为员工创造机会、为企业创造效益

经营观念——为客户创造价值、为员工创造机会、为企业创造效益 做事籍实、发现问题及时解决、我们从管理层到生产线员工、为企业创造高质量。高效益的品牌。 我们注重人才的使用及培养、使企业成为且工成长的平台。人人齐努力、奋发成英才。

质量观念——专业制造、品质更高

品质好是企业兴旺的根本, 顾客合作的关键, 持续发展的生命线。 我们坚持品质第一的认识、全员一丝不苟, 严把关, 为市场提供优质的产品。

产品观念——不断更新技术,涌现更佳方案

世界在进步,万物在完善。我们适应市场,创新市场,领先市场,在满足顾客需求时寻求最佳技术 及解决方案,使我们的产品比别人更胜一筹,先行一步。

客户观念——以客为先,市场共赢

我们想顾客所想,先顾客所做,努力为客户创造价值,凡事以客户为先,创造用户、经销商、生产者三赢。

服务观念——做行业专家,解顾客难题

只有做好行业专家,才能为顾客作出指导;只有善解技术难题,才能让顾客感到满意。 我们不断学习不断进步,在服务中做出专业特色。















技术参数 Technical Parameters

껲号 T)p≠	水平轴直径 Horizontal sais diameter (mm)	立轴直径 Vertical diameter (mm)	制管直径 Pipe diameter (mm)	制管厚度 Pipe thickness (mm)	主电机功率 Major Power(KW)	机械总装尺寸(长x宽) Mechanical assembly size (lengthowidth)
ZG30	30	25	Φ6 - Φ25	0.2 - 0.8	4KW	19.5mX1.0m
小ZG40	40	25	Ф6 ~ Ф32	0.2 - 0.1	5.5KW	20mX1.0m
ZG40	40	25	Ф9 ~ Ф51	0.2 - 1.5	7.5KW	21.5mX1.1m
大ZG40	40	25	Ф12 - Ф64	0.3 ~ 1.8	11KW	21.5mX1.1m
ZG50	50	30	Ф25 - Ф76	0.3 - 2.5	11KW	24mX1.2m
ZG60	60	40	Ф38 - Ф114	0.4 ~ 3.0	15KW	26mX1.4m
ZG80	80	50	Ф76 ~ Ф168	1.0 - 4.0	22KW	32mX2.5m
ZG100	100	60	Ф114 - Ф219	1.0 ~ 6.0	30KW	36mX2.5m
电热管专机 Heater Plane	30	20	Ф5 - Ф16	0.2 - 1.0	4KW	17mX0.9m

主要用于装饰、制品、家电用不锈钢管及碳钢管的生产(本系列机组模具成型后拉出圆管、方管、矩形管,也可以生产椭圆管、半圆管、梅花管等各种异形管。)

自动化生产加工流程:

经开卷、打商标、成型、焊接、 打磨、定径、校直、定尺、切断、接料等连续成型工艺。结构精细、操作 简便,一流产品,远兴鸿制造。

Mainly to produce the SS. Pipes used for decorative products, such as: furniture, hand railling, household electric appliance etc. The machine not only can make the round pipe, but also can make the square pipe, rectangle pipe and the oval abnormal pipe.

Automatic production process:

Decoiler-Branding-Forming-Welding-Grinding-Sizing-Straightening-Length fixing-Cutting-Unloading etc.





不锈钢工业管制管机 **Pipe Making Machine for Industrial**

主要用于生产工业用不锈钢管。由于不锈钢焊管技术的成熟,在很多领域已经取代无缝管(如化工、医药、酒厂、石油、食品、 汽车、造纸、 空调等行业并得到广泛应用。)

自动化生产流程:经开卷、清洗装置、进料导向、成型、焊接、内焊整平、外焊缝打磨、整形定径、固熔处理、终定径、校直、 探伤、喷码、定尺、切断(盘卷)、接料等连续成型工艺。结构精细、操作简便。

Mainly to produce the SS. Pipes used in industrial area. As for the mature technique of SS. Welded pipes, the seamless pipes has been replaced in many areas, such as chemical, medical, winery, oil, food, automobile, paper, airconditioner etc.

Automatic production process:Decoiler-Cleaning equipment-Feeding Direction-Forming-Welding-Internal Welding Leveling-Outer Welding Grinding-Shaping & Sizing-Solid Solution Treatment-Final Sizing-Straightening-Detection-Marking-Length fixing-Cutting-



技术参数 Technical Parameters

型号 Type	水平轴直径 Horizontal axis diameter (mm)	立轴直径 Vertical diameter (mm)	制管直径 Pipe dameter (mm)	制管厚度 Pipe trickness (mm)	主电机功率 Major Power(KW)	机械总装尺寸(长x宽) Mechanical assembly size (lengthowidth)
ZG40	40	25	Ф8 - Ф51	0.5 - 2.0	前7.5KW 后5.5KW	29mX1.5m
ZG50	50	30	Ф25 - Ф63	0.5 - 3.0	前11KW 后7.5KW	32mX1.5m
ZG60	60	40	Ф50 - Ф114	0.6 ~ 3.5	前15KW 后15KW	35mX1.8m
ZG80	80	50	Ф89 - Ф168	1.0 - 4.5	前18.5KW 后18.5KW	40mX2.5m
ZG100	100	60	Ф114 - Ф219	1.0 - 6.0	前22KW 后22KW	43mX3.0m

不锈钢制管模具 Mould/Rolls for Stainless Steel Pipe

远兴鸿焊管模具装在制管机上使用。用于生产不锈钢型 Material: Cr12Mov or SKD11 or D2 材,也可用于生产铜、铝、铁型材,该模具全部使用Cr12MoV Usage: to produce the SS pipe, Steel pipe, Copper pipe etc. 和SKD11优质模具钢材料、经高精度数控设备加工、并采用 特殊熱处理,模具精度高,硬度达RC63-65。质量可靠,使

模、椭圆管模、扇形管模、八方管模、还可以针对不同用 pipe etc. 户专门设计制造各种异形不锈钢型材模具。

Hardness: HRC63-65

模具种类有: 圆管模、方管模、梅花管模、圆头扁管 Pipe Shapes: round pipe, square pipe, rectangle pipe and oval





不锈钢制管过程中经常产生拉伤、起皱、指甲纹鱼鳞纹、 圆管失圆、型面不规则等缺陷。多年来,这些缺陷一直困扰 着业内人士。本公司经多年的潜心研究,现在终于生产出"远 兴鸿"高品质模具、解决了这些问题、给业内人士带来福音。

Our high quality mould can solve the problems caused in the process of making stainless steel pipe like scuffing, wrinking, nail lines fish-scale veins.







管材规格 PIPE SPECS

参数Parameter	规 格 Specifiation	材质 Material	公差范围 Toterance range	海南水田	
管型 Pipe type	700 Mg Speciminon	47 JQ Matterial	- 公安 > G ball Loseusungs rande	规定反为已经 Harriness range	
圆 管Round Pipe	Ф5 - Ф325	Cr12MoV/SKD11/D2	圆度Roundness ± 0.05	63 - 65HRC	
正方管 Square Pipe	F10X10 ~ F300X300	Cr12MoV/SKD11/D2	平面度Flatness ± 0.04	63 ~ 65HRC	
长方管 Rectargle Pipe	F10X20 - F120X60	Cr12MoV/SKD11/D2	平面度Flatness ± 0.04	63 - 65HRC	

成品管材 Finished Products-Pipes







先进的生产设备 Advanced Production Equipement



原材料仓库 Raw Material Warehouse



原材料切割 Raw Material Cutting



模具硬度检测 Mould Hardness Tester



原材料仓库 Raw Material Warehouse



80數控车床 80 Numerical Lathe



数控车床加工 Numerical Lathe Processing





远兴鸿坚信,运用先进的生产技术和严格的质量管理体系组织生产,使产品达至完美品质 的必须之路。

Adopting advanced technology and strict quality control system,we are dedicated to perfecting the high quality and best service.







钻床 Drilling Lathe

内圆磨床、内孔精度高 High-Precision Interal Grinding Machine

专业加工车床 Professional Processing Lathe



数控车床 Numerica



E间一角 Workshop Comer



车间一角 Workshop Corner

采用高档进口材料精制而成。具有很强的切削力、功效特快、耐用、光泽度高。均匀表面光洁无磨痕。达到8K效果、抛光后发 出青光。内含高防锈材料成分,可延长产品的防锈寿命。

适用对象: 适用于不锈钢管、铁管、铜、铝、锌等金属制品抛光,是高光亮度、高品质的最理想选择。 使用方法: 配合油麻轮、布麻轮、风布轮使用。

These products are made by imported high quality materials. They are with strong cutting force, particularly high efficiency, durability, high glossiness, bright surface, no polishing scratch and resching 8K effects. The finished products will allow blue light after polishing. Besides, they contain antitust materials for longer artisturs service life.

Application: suitable for stainless sleel pipes, curbon steel pipes (ino pipes) as well as copper and aluminum hardware etc.

Usage: Usad operher with the Green Julia Wheel; White Cloth Yuke Wheel; White Cloth Wheel White Cloth White Cloth





绿 蜡 Green Wax



白 蜡



红 蜡 Red Wax



紫 蜡 Purple Wax



油 麻 轮 Jute Abrasive Wheel

以进口高档布和国产优质布,采用自动化生产流程,所生产的绿油麻轮、白布轮,风布轮等耐湿耐用,且在清除螺旋纹过程 中、亮度和光洁度上会有更佳的效果。

千叶轮以优质叶轮专用砂为原材料、厚度从8mm-700mm,粒度从240#-800#。

我们的产品广泛用于不锈钢管、铁管的磨削和抛光: 还有五金、木材、塑料、陶瓷等抛磨行业

from 8mm to 700mm, and the granularity can be from 240# to 800#. Our products are extensively suitable for the grinding and polishing the stainless steel pipes, carbon steel pipes (iron pipes) as well as polishing and grinding industrial of hardware, wood, plastics and ceramics.



绿油麻轮 Green Jute Wheel



油 麻 轮 Jute Abrasive Wheel



布 轮 Cloth Wheel



布 麻 轮 Cloth Jute Wheel



风 布 轮 Wind Cloth Wheel



千 页 轮 Flap Wheel



焊缝整平设备是在线处理不畅饲焊管焊缝。同步均焊管内外焊缝反复碾压。使焊缝平离与木材过渡。使有缝焊管无 使理如使出弹管的优点。设备采用户。比彻波压自动控制、性能稳定。成材率高,安装万便,设置销误输出,和启动 输入和制管生产收联动。是高级工业焊管必需的生产设备。

Welded Jonint Levelling Equipment is used for on-line treatment of welded joints of stainless steel pipe, rolling on the inner and outer welded joints repeatly to keep the joints smooth and make the welded pipe seamless. With PLC and auto control of ratio of hydraulic pressure, the performance is stable and the rate of production is high and it is easy to use. With PLC and suct control input and coupling of pipe production line, it is indispensable for production of senior industrial welded pipe.

焊缝抗扭装置

Torque Resistant Device for Welding Line



不锈钢焊管生产线、焊管完成焊接后、焊缝经常 走偏。此时就需要控制焊缝方向。焊缝抗扭装置 是控制焊缝方向的避燃装置。设备体积小、操作 方向的通机装置。设备体积小、操作 方向。不会改变焊管管径。

On the production line of the stainless pipe welded pipe, the welded joint often deviates after the pipe is finished thus the direction of the welded joints should be control. The Welded Joint Torque Ressistant Device is an ideal device to control the direction of the welded joint. Being easily used, the pair of rolls rotate reversely without change of the pipe diameter.

高效智能型机光亮固熔(退火)设备

High Efficiency Intelligent Fixing Fusing & Annealling Equipment



在线光亮圆熔(退火)设备将不锈钢焊管在线加热至1050℃,随后置后氢气保护下快速冷却至100℃以下的专用设备。中频感应加热电源为新型DSP+IGBT结构,采用DSP全数字控制系统,设置有完善的自保护,自诊断功能,设备体积小、升温快、高效、节能、损耗小、根据不锈铜特性专门开发的感应器,比同类产品节能15%-20%。保护气体使用氢气、耗气量小、每分钟仅用几升。

On-Line Fixing & Fusing (Annealing) Equipment can heat the stainless steel welded pipe to 1050°C then cool it to the temperature lower than 100°C under the protection of hydrogen. The heating power supply of the intermediate frequency induction is the newest DSP+ IGBS Tructure. With DSP digital control system, there are self protection and self diagnosis functions. With small volume, it heats pipes rapidly and efficiently with energy-saving and low-waste features. The especially developed inducer designed according to the features of stainless steel can save 15%-20% energy in contrast of other products of the same class. Using hydrogen as protective asp. It uses only a few times of gas every minute.

高效节能型光亮固熔(退火)设备

High Efficiency Energy-saving Fixing Fusing & Annealling Equipment



节能,降低电能消耗; 环保、无需酸洗工序; 提高效率,降低劳动成本; 与高线退火相比。占用空间更少; 钢管充重合力分光亮,不会产生鳞片; 钢管的直线度对,更形设象减少到最低限度; 生产线直接出成品,无须额外处理及机械加工过程。 Energy-salving, reduce consumption of electicity Environmental need not acid wash process Efficiency improvement, reduce labour cost Comparing with felline annealing, of occupies loss space The steel pipe is straight without distortion.





在线黑色固熔设备

On-Line Black Fusing Equuipment

HHS系列在线黑色固熔处理设备是将不锈钢焊管在线 加热至2050℃,随后快速用水冷却至率湿。中颠感应 加肤色混为新型050年(6015前,采用DSP全数字控 制系统、设备有完善的自保护、自诊断功能、设备体 积小、升温快、高效、节能、损耗小、根据不锈钢待 性专门开发的膝应奏、比同类—品常能15%—20%。

HHS Series On-Line Black Fusing Treatment Equipment Can heat the stainless steel welded pipe to 1050°C then cool it to the normal indoor temperature. The heating power supply of the intermediate frequency induction is the newest DSP+IGBT structure. With DSP digital control system, there are self protection and self diagnosis functions. With small volume, it heats pipes rapidly and efficiently with energy-saving and low-waste features. The especially developed inducer designed according to the features of stainless steel can save 15%-20% energy in contrast of other products of the same class.



平口机 End Facing/ Milling Machine

该机适用于管子端面铁销加工,以去除端面毛刺,使管 子端面平整光洁、美观。该机采用气动夹紧,结构紧 凑,操作方便。

This machine is to move the bur of the ends of the pipes, to make the ends more smooth. The pipes can be stainless steel pipe, carbon steel pipe, copper pipe etc. and the diameter can be:9.5mm-133mm.



压花机 Embossing Machine

该机采用国外先进技术,可对不锈钢,铁,铝等管材进行加工,管径在(Φ 12- Φ 114毫米),具有各种不同规格的模具满足客户的需求。

This machine is used of foreign advanced technology, stainless steel, iron, aluminum tubes for a variety of processing. Machinable the scope of the diameter (Φ 12- Φ 114mm), thickness (0.3-2mm)



抛光机安排效果图 Polishing Machine Installation Effect Picture



制管机安排效果图 Pipe Making Machine Installation Effect Picture

采用高档进口材料精制而成。具有很强的切削力、功效特快、耐用、光泽度高。均匀表面光洁无磨痕、达到8K效果、抛光后发 出青光。内含高防锈材料成分,可延长产品的防锈寿命。

适用对象: 适用于不锈钢管、铁管、铜、铝、锌等金属制品批光,是高光亮度、高品质的最理想选择。

使用方法: 配合油麻轮、布麻轮、风布轮使用。

These products are made by imported high quality materials. They are with strong cutting force, particularly high efficiency, durability, high glossiness, bright surface, no polishing scratch and rearching 8K effects. The finished products will show blue light after polishing. Besides, they contain antiture transferials for longer artisture service life.

Application: suitable for stainless select pipes, curbon steel pipes (rion pipes) as well as copper and aluminum hardware etc.

Usage: Used operher with the Green July Wheel, (White Cloth Vithce Wheel (Whit Cloth Wheel) the Cloth Wheel (white Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, (White Cloth Wheel) which Cloth Wheel (white Cloth July Wheel, White Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) which come the contraction of the Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) white Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) white Cloth July Wheel, White Cloth Wheel (white Cloth Wheel) wh





绿 蜡 Green Wax



白 蜡



红 蜡 Red Wax



紫 蜡 Purple Wax



油 麻 轮 Jute Abrasive Wheel

以进口高档布和国产优质布,采用自动化生产流程,所生产的绿油麻轮、白布轮,风布轮等耐湿耐用,且在清除螺旋纹过程 中、亮度和光洁度上会有更佳的效果。

千叶轮以优质叶轮专用砂为原材料、厚度从8mm-700mm,粒度从240#-800#。

我们的产品广泛用于不锈钢管、铁管的磨削和抛光:还有五金、木材、塑料、陶瓷等抛磨行业

from 8mm to 700mm, and the granularity can be from 240# to 800#. Our products are extensively suitable for the grinding and polishing the stainless steel pipes, carbon steel pipes (fron pipes) as well as polishing and grinding industrial of hardware, wood, plastics and ceramics.



绿油麻轮 Green Jute Wheel



油 麻 轮 Jute Abrasive Wheel



布 轮 Cloth Wheel



布 麻 轮 Cloth Jute Wheel



风 布 轮 Wind Cloth Wheel



千页轮 Flap Wheel

Welcome to visit our website:

English: www.tubemakingmachine.com

http://fsyuanxinghong.en.alibaba.com/

中文: www.yuanxinghong.com